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Ze zasedání Rady a Zastupitelstva obce Křemže

Dne 10. července 2006 se na své 81. schůzi sešla Rada obce společně se zasedáním 

zastupitelstva obce. Kromě kontroly usnesení zastupitelstva z 19.6. 2006  byly projednány 

tyto záležitosti: žádost obce Homole o možnost zásobování části Koroseky vodou ze soustavy 

křemežského vodovodu /již v minulosti byla prověřena kapacita vodních zdrojů, které je dle 

čerpacích zkoušek na plánovanou spotřebu více než dostatečná, byly odstraněny tlakové problémy 

ve Mříči a nyní byl předložen návrh konkrétního smluvního stavu - z vodovodní soustavy vodovodu 

by přes měřící místo byla dodávána voda do Korosek a prodávána tak, jako jiná komodita. ZO 

rozhodlo k upřesnění podmínek přizvat kompetentní zástupce provozovatele, tj. technického a 

ekonomického zástupce a poté bude rozhodnuto o dalším postupu/, dále byla projednána žádost 

o příspěvek na speciální kolo pro zdravotně postižené dítě / ZO si vyžádalo podrobnější podklady 

od žadatele k rozhodnutí o výšce příspěvku/, problém parkování zemního rypadla ve Stupné /ZO 

vyhradilo parkovací místo za místní poplatek/, dále ZO stanovilo navýšení místního poplatku za 

psa a za reklamu o 50% u těch, kteří i přes upozornění Obecního úřadu tuto povinnost nesplnili 

v termínu stanoveném obecně závaznou vyhláškou, ZO projednalo vyúčtování nákladů na volby 

které jsou propláceny ze státního rozpočtu, ZO projednalo návrh na zápis do obecní kroniky za 

rok 2005, RO a ZO stanovilo počet zastupitelů na další volební období ve stejném počtu jako 

v minulém, tj.15 a dále se podrobně zabývalo přípravou a organizací 15. Křemežského veletrhu.

Ing. Troup Josef-starosta
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Z CEST – JIHOAFRICKÁ REPUBLIKA 
VLADISLAV SKLÁŘ

POD JIŽNÍM KŘÍŽEM

V první polovině prosince 
loňského roku, kdy zima na severní 
polokouli začínala ukazovat co 
dovede, jsme se během pár hodin 
přenesli na místo, kde začíná léto 
– do jižní Afriky.

Hlavním důvodem naší cesty 
byl mezinárodní jachtařský závod 
kolem světa VOLVO Ocean Race, 
jehož účastníci měli cíl své první 
etapy v Kapském Městě. Jedná 
se o jeden z nejprestižnějších 
a zároveň také jeden z nejtěžších 
závodů svého druhu na 
světě. Že se zde „něco 
děje“ si nebylo možné 
nevšimnout. Různé 
poutače a vlajky byly 
k vidění na každém kroku 
a navozovaly dojem, že 
toto místo momentálně 
ničím jiným nežije. 
Závod byl odstartován 
ve španělském městě 
Vigo, z Kapského Města 
se pokračuje do Austálie, 
odtud „vedle“ na Nový 
Zéland, pak do další 
exotikou vonící země 
– do Brazílie, konkrétně 
Rio de Janeira. Odtud 
se po několikadenním odpočinku 
pokračuje do „hlavního města světa“ 
New Yorku a závěrečná fáze vede 
přes Atlantik zpět do Evropy s cílem 
v jihošvédském Göteborgu. Každý, 
kdo rád cestuje, by si podobný 
výlet určitě nechal líbit, stejně 
jako my. Ovšem pouze do chvíle, 
než jsme se dověděli o závodu 
něco více, než jen trasu. Věřte, 
že v tomto případě není o co stát. 
Posádka každé lodi je osmičlenná 
a jedná se o tvrdou každodenní 
práci v podstatě bez odpočinku. 
Na konci etapy, která trvá přibližně 
25 – 30 dní, není výjimkou, že 
jsou perfektně trénovaní závodníci 

o 10 i více kilogramů lehčí. Kromě 
mnoha dalších faktorů ovlivňujících 
konečné pořadí je totiž velice 
důležitá celková hmotnost lodi. 
Proto jsou i zásoby jídla minimální 
a třeba věci osobní hygieny, 
jako kartáček na zuby, mýdlo 
atd. bychom na palubách hledali 
marně. 

Členové posádky se v řízení 
lodi střídají, jedna polovina má 
čtyřhodinovou „směnu“ a druhá 
může odpočívat. V tomto případě 
se jedná o velice relativní pojem, 
neboť během odpočinku (spánku) 
je někdy nutné několikrát se 

přemístit na druhou stranu jachty 
– to kvůli směru větru a náklonu 
plavidla. 

Pokud to vypadá, že od 
případné účasti v závodu odrazuji, 
návštěvu Jihoafrické republiky lze 
jen doporučit.

JAR je státem s nejvyšší životní 
úrovní na černém kontinentu. Žije 
zde odhadem 43,5  mil. obyvatel 
(76% černoši, 13% běloši, 8,5% 
míšenci a 2,5% Asijci – převážně 
Indové). Je třeba říci, že jsou velice 
vstřícní. Naše zkušenosti s místními 
lidmi byly dobré, nicméně určitá 
dávka ostražitosti, a to hlavně 
po setmění, je bezpochyby na 
místě. Jedním z 11 (!) úředních 

jazyků je angličtina, ve které jsou 
psány všechny informační tabule 
a upozornění.

Cestou z letiště jsme si nemohli 
nevšimnout místních chudinských 
čtvrtí, nazývaných townships, 
s velmi primitivními stavbami, 
pokud se v tomto případě dá 
o stavbě vůbec hovořit. V roce 
2010 se má v Jižní Africe konat 
mistrovství světa ve fotbale. 
Jednou z podmínek, kterou musí 
pořadatelé do začátku šampionátu 
splnit, je přesunutí všech townships 
mimo okolí cesty vedoucí z letiště 
na stadion, aby se funkcionáři 

mezinárodní fotbalové 
federace mohli kochat 
a nemuseli si kazit celkový 
dojem. Že tím místním 
chudým lidem nepomůžou 
jim asi nevadí, hlavně 
že se na to nemusí dívat 
a můžou si myslet, že je vše 
v pořádku......

O městě samotném 
se říká, že je jedním 
z nejkrásnějších na světě. 
Jeho historie se začala 
psát kolem roku 1652, kdy 
zde byla založena osada 
pro lodě obeplouvající 
Mys dobré naděje, které 

potřebovaly doplnit zásoby. 
Stolovou horu – hlavní atrakci 
města – údajně mohli námořníci 
sužovaní kurdějemi spatřit za 
dobré viditelnosti ze vzdálenosti 
až 200 km.

Díky tomuto přírodnímu úkazu 
si Kapské Město na fotografiích 
nemůžete splést. Kvůli proudění 
vzduchu od oceánu bývá často 
schována v mracích, nám se až 
na malé výjimky po celou dobu 
ukazovala v celé své kráse. 
Zatoužíte-li dostat se nahoru 
a prohlédnout si město z ptačí 
perspektivy, můžete volit ze 
2 možností: Tou první je téměř 
horolezecký výstup z nadmořské 
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(tady spíše nadoceánské) výšky 
0 až do 1.086 metrů nad hladinu 
oceánu. Protože počasí a hlavně 
větrné podmínky byly příznivé, 
zvolili jsme druhou, pohodlnější 
možnost: kabinovou lanovku 
s otáčecí podlahou, aby se krásami 
města mohli během cesty pokochat 
úplně všichni. Nahoře nás přivítalo 
chladnější, ale slunečné počasí, 
ovšem výhled na Kapské Město 
a přístav byl nezapomenutelný. 
V oparu bylo možné zahlédnout 
i zmíněný, legendami opředený 
Mys. 

Dalším místem, které prostě 
musíte navštívit, je ostrov Robben 
Island, kde byl za nedávných dob 
apartheidu 18 let vězněn pozdější 
prezident Nelson Mandela. 
Pokud budete mít štěstí jako my, 
průvodcem vám zde bude jeden 
z bývalých vězňů, což zaručuje 
silný a autentický zážitek. 

Stellenbosch je město založené 
Holanďany kolem roku 1659 
a v jeho okolí se nachází světoznámá 
vinařská oblast. My jsme zde strávili 
skoro celý den a nikdo by to na 
nás nepoznal, přestože znalci byli 
z místního vína nadšeni. 

Pokud jste v Africe, neměli byste 
si nechat ujít navštěvu Safari. 
Takže následoval letecký přesun do 
Johannesburgu, odkud nás autobus 

zhruba po dvou hodinách dopravil 
do luxusního resortu Ivory tree 
game lodge uprostřed Národního 
parku Pilanesberg. Výlet za slony, 
lvy a žirafy  jsme v upravených 
teréních vozech absolvovali celkem 
3x a kromě buvola jsme měli to 
štěstí pozorovat všechny typické 
představitele africké fauny. Náš 
řidič a průvodce v jedné osobě toho 
věděl hodně a nebyla snad otázka, 
na kterou nedokázal odpovědět. 
Například že park byl uměle 
vytvořen v kráteru vyhaslé sopky, 
kdy se asi 500 km čtverečních 
kilometrů vyprahlé země přeměnilo 
na přírodní safari. Zvířata tu žijí ve 
svém přirozeném prostředí, byla 
sem však přemístěna. Míst, kde 
žijí ve volné 
přírodě, již 
v jižní části 
Afriky moc 
není. Jako 
všude jinde na 
světě, i tady si 
civilizace vybírá 
svou daň.

To už ale náš 
výlet pomalu 
spěl ke konci. 
Poslední den 
byl tropický, 
s teplotou okolo 
33 stupňů, 

pro Středoevropany tedy typické 
prosincové počasí. Čas zbývající 
do odletu jsme strávili v zábavním 
centru Sun City - jakémsi Las Vegas 
jižní polokoule. Zábavychtivým 
turistům je k dispozici několik hotelů 
včetně superluxusního komplexu 
Lost City, dvě kasina, prales, 
jeskyně i umělé moře. Nejlepší 
volbou pro většinu z nás byl zdejší 
akvapark  - umělé moře s vlnobitím 
a pár dalších vodních atrakcí 
a střemhlavých tobogánů. 

Afrika je krásný a specifický 
kontinet, při zachování 
„standardních“ pravidel a respekto-
vání zdejší přírody by Vám měly 
v paměti zůstat jen ty nejkrásnější 
zážitky.

HASIČSKÉHO SBORU VE LHOTCE
(pokračování)

Za dobu své činnosti plnil sbor 
své poslání při hašení požárů 
v osadě i v blízkém okolí. V Rojšíně 
se hasil stoh zapálený dětmi, v roce 
1955 to bylo hašení objektu po 
zásahu bleskem ve Stupné, v roce 
1963 hašení stodoly ve Lhotce, 
v Loučeji při hašení dílny, pomoc 
profesionálním hasičům při hašení 
požáru lesa v Otmani, v roce 
1996 hašení požáru hospodářské 
budovy ve Lhotce a naposledy na 
Štědrý den v roce 2004 při velkém 
požáru dřevařské pily mezi Lhotkou 
a Loučejí. Velitelem zásahu jsme 

byli nasazeni u rybníka na návsi 
ve Lhotce k plnění automobilních 
cisteren vodou. Při tomto nasazení 
běžel náš stroj na plný výkon 
asi 3,5 hodiny a prvně v historii 
došlo k úplnému vyčerpání 
rybníka a nestačil ani přítok 
potoka. Technickými zásahy jsme 
se nepodíleli jenom na hašení, 
ale v době sucha i při zalévání 
zemědělských plodin a několikrát, 
hlavně v roce 2002, při čerpání 
vody ze zatopených objektů v naší 
osadě a ve Křemži. 

     Vesnička Lhotka má 78 obyvatel 

a z toho je 41 členů hasičského 
sboru ve složení 27 mužů a 14 
žen. Většina členů i členek se svým 
aktivním přístupem podílí na tom, 
že se u nás na vsi stále něco děje. 
Již 34 let pravidelně kolem poloviny 
ledna pořádáme tradiční hasičský 
bál, který si získal značnou oblibu 
a sál je vždy kapacitně naplněn, 
především zásluhou hostů ze 
sousední Loučeje. Poslední den 
dubna je na vsi rušno, protože se 
za přítomnosti většiny obyvatel a 
hlavně dětí staví májka, při které 
se u vatry opékají buřty. Úhrada 
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občerstvení při májce je kompletně 
hrazena z pokladny sboru. V květnu 
na Den matek pořádáme setkání 
všech žen z osady v hasičské 
klubovně s hudbou a občerstvením, 
které zajišťují muži. Dvakrát jsme 
už  dokonce ženám zajistili ke Dni 
matek zájezd do divadla na Otáčivé 
hlediště v Českém Krumlově. 

Bylo by škoda nevyužít 
romantického prostředí lhotecké 
návsi, a proto každé léto pořádáme 
taneční zábavu pod lipami. Na 
té letošní bude účinkovat známá 
jihočeská kapela Babouci. 
K úspěchu taneční zábavy velkou 
měrou přispívá bezplatné zapůjčení 
pivního stanu od OÚ Křemže, 
protože pořádání této akce není 
ohroženo případnou nepřízní 
počasí. Na zisku z obou hudebních 
akcí, bálu i zábavy má velký podíl 
bezplatné účinkování hudební 
skupiny Luna.

     Koncem listopadu se členové 
sboru schází v hasičské klubovně 
na výroční valnou hromadu, která 

po oficiálním jednání pokračuje 
příjemným sousedským posezením 
při občerstvení hrazeném z financí 
sboru. Před vánočními svátky 
obejde dvojice hasičů nebo hasiček 
naší a sousední osady, popřeje 
rodinám příjemné svátky a úspěšný 
nový rok, zve na hasičský bál 
a zájemcům prodá vstupenky.

     Protože jsou hasiči v naší 
osadě jediným spolkem, jsou 
současně i jediným motorem dění 
a setkání obyvatel při uvedených 
akcích. Abychom se mohli sejít 
a pobavit, i to vyžaduje kus 
obětavé práce většiny členů, 
zvláště pak výboru SDH. Jenom 
samotný provoz klubovny, 
výstroje a zbrojnice vyžaduje úklid 
a trvalou údržbu. Po zimním čase 
potřebuje náves i ostatní veřejné 
prostranství mnoho pracovitých 
rukou s lopatami a košťaty, aby 
osada byla stále hezká. Rybník 
na návsi, který slouží ke koupání 
a jako zdroj požární vody, vyžaduje 
také každý třetí rok vyčištění od 

nánosu a spadaného listí.
     Tak jak stárne populace osady, 

stárne i členská základna sboru 
a je problémem sestavit družstvo 
pro okrskovou soutěž v požárním 
sportu, tak se alespoň naši 
členové zúčastňují jako rozhodčí 
a pomocníci v pořadatelské 
činnosti. Hasičský sbor Lhotka je 
aktivním členem Křemežského 
okrsku.

     Samotná chuť a elán by 
jistě nestačil, kdyby nebyl hasičům 
dobrým pomocníkem a nevycházel 
vstříc Obecní úřad Křemže, do 
jehož obce osada Lhotka patří. 

     Závěrem mi dovolte pozvat 
všechny sousedy, přátele a známé, 
místní i přespolní na oslavu 
70. výročí založení Hasičského 
sboru Lhotka, která se bude konat 
v sobotu 26. srpna 2006 od 14 hodin 
ve Lhotce pod lipami za účinkování 
známé jihočeské kapely Babouci.

Na vaši návštěvu se těší Hasiči 
Lhotka

-JP-

MISTROVSTVÍ SVĚTA VETERÁNŮ V ORIENTAČNÍM BĚHU

Konalo se od 2. do 7. července 
2006 v rakouském Wiener 
Neustadtu. Startovalo zde 4 500 
závodníků z 41 států z celého 
světa. Nejvíce byly zastoupeny 
severské státy, například Švédů 
startovalo 640, Norů 600, Finů 590. 
Z Čech se zúčastnilo 250 závodníků 
včetně pěti Křemežšťáků. Program 
byl poměrně nabitý. V neděli 2. 
července se běžel parkový závod 
přímo ve městě Wiener Neustadtu, 

v pondělí 3. 7. společný 
trénink, v úterý 4. 7. první 
semifinále, ve středu 5. 
7. druhé semifinále. Ve 
čtvrtek 6. 7. byl volný den a 
v pátek 7. 7. finále. Po obou 
semifinálových závodech 
byly rozlosovány finálové 
skupiny dle umístění 
z obou závodů. Na  
všechny závody se jezdilo 
z ubytování  do závodních 
p r o s t o r ů 

kyvadlovou autobusovou 
dopravou. Toto zajišťovali 
absolventi vojenské školy 
z Neustadtu, kde sídlí tato 
Akademie. Organizace 
klapala bezvadně. 
Všechny informace, 
které jsme potřebovali, 
byly v bulletinu; ten 
obdržel každý závodník 
včetně startovních časů. 

Navíc měl každý svůj startovací 
čas vytištěn na svém startovním 
čísle včetně startovního koridoru. 
Nepočetnějšími kategoriemi byly 
mužské, a to M55 - 420 závodníků, 
M 60 – 430 závodníků, M 65 – 400 
závodníků. Tyto kategorie byly 
rozděleny do šesti skupin. Ve finále 
pak bylo z těchto skupin utvořeno 
jen pět skupin označených A, B, 
C, D, E. Nejlepší ze semifinále 
postupovalo z každé skupiny 15-
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20 závodníků do A a do dalších 
skupin obdobně. Takže v každé 
skupině startovalo průměrně 80 až 
90 závodníků. 

Křemežťáci se v této záplavě 
závodníků z celého světa neztratili, 
naopak si vedli velice dobře. 
Jak jsme se umístili? V kategorii 
žen 35-40 let obsadila v nejlepší 
skupině A Marie Dulovcová skvělé 

20. místo. Dalšího úspěchu 
dosáhl v kat. mužů 40-45 let 
Pavel Zimmermann, který 
vyhrál B finále. V kat. mužů 45-
50 let se ve finále C byl Karel 
Mražik 29. z 80 záv. V mužích 
50-55 let ve finále D byl Miloš 
Moravec 45. V kat. mužů 65-70 
ve finále C byl Vladislav Štindl 
69. z 85 záv. Všichni Křemežští 

Z ČINNOSTI SKAUTSKÉHO ODDÍLU KŘEMŽE

Konečně jsme se domluvili na 
termínu a 6. května 2006 vyrazili 
do Prahy pro skautské kroje, které 
se kromě Brna a Prahy nedají jinde 
koupit. Shodli jsme se na tom, 
že tuto dlouho plánovanou akci 
spojíme s návštěvou pražské ZOO. 
Někteří z nás v ZOO v Tróji nebyli 
poprvé, ale myslím, že všechny 
něčím překvapila.

Tento den nám ještě více 
zpříjemnily České dráhy, aniž by 
to tušily. Málokoho by totiž potěšilo 
téměř tříhodinové zpoždění vlaku. 
Museli jsme jet vlakovým spojem 
přes Plzeň a s dětmi tak mohli 
strávit více společného času 
hrami, v doslova „přeplněném“ 
kupé. Byla to výprava, jak má být. 
Akce se také zúčastnila maminka 
jedné světlušky, které touto cestou 
děkujeme za pomoc.

  Veny

V neděli před závěrem 
školního roku uspořádal náš 
skautský oddíl pro všechny děti a 
rodiče orientační pochod v terénu 
„Křemežský stopař“. Trasa vedla 
od klubovny (pod lékárnou) 
směrem ke hřbitovu a dále po 
vrstevnici chlumského vrchu. 
Končila na louce před Račím 
údolím. Na cestě byly umístěny 
kontroly, které účastníci hledali 
podle ručně kreslené mapy. 
Děti za hlasitého povzbuzování 
rodičů ručkovaly po laně, házely 
šiškou na divočáka, skládaly 
puzzle, hledaly léčivé byliny a 
odpovídaly na otázky z historie i 
současnosti Křemže. Nakonec se 
hledal poklad – nanuky v mrazicí 
tašce. Všichni se v krajině 
dokázali výborně orientovat, 
takže se těšíme na příští ročník a 
zveme všechny ostatní děti, které 
se nestihly letos zúčastnit.

Warši

V úterý 27.6.2006 jsme s našimi 
mladými skauty podnikli vodácký 
výlet po řece Vltavě. Na dvou raftech 
jsme se vydali vstříc jezům, peřejím i 
klidným tišinám mezi krumlovským 
Novým Spolím a Zlatou Korunou. 
Přestože bylo po dešti a kalná řeka 
se valila prudce korytem, posádky 
vybavené vestami a pádly odhodlaně 
vyrazily k plešiveckému jezu, kde 
vzápětí prodělaly křest vltavskou 
vodou. Po úspěšném sjezdu pocákaní 
námořníci získali odvahu a každý 
další jez vítali radostným pokřikem. 
Klidných pasáží využívali ke 
koupání, neboť odpolední slunce 
pořádně pálilo. Díky vysokému stavu 
vody jízda příjemně utíkala a cíle ve 
zlatokorunské půjčovně lodí jsme 
dosáhli ve zdraví a s půlhodinovým 
předstihem. AHOJ!!! 

Jirka

startovali na své náklady, a ty byly 
nemalé. Na příklad jen stravné bylo 
100 Euro. Zato však zážitky byly 
nádherné. Přispělo k tomu též pěkné 
počasí, které vydrželo po celou 
dobu šampionátu. Několik snímků 
z atmosféry svědčí o mimořádném 
zájmu starších závodníků o tento 
krásný a zdraví sport ve světě.

Vladislav Štindl
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OHLÉDNUTÍ ZA UPLYNULÝM CVIČEBNÍM ROKEM

Všestrannost
Na začátku června jsme ukončili 

již devátý cvičební rok oddílu 
všestrannosti naši jednoty. Letos 
byl pro nás trochu netradiční, 
protože se 5. a 6. července 
uskutečnil XIV. Všesokolský slet v 
Praze. Pokud jste sledovali televizi, 
mohli jste v přímém přenosu z 
hlavního čtvrtečního vystoupení v 

Praze najít i naše cvičence. Devět 
děvčat a jeden chlapec nacvičili 
skladbu „Trampolínky“. Asi nikdo z 
cvičenců si nedokázal představit, 
čeho se vlastně po půl roce 
nácviku bude účastnit. Doufám, 
že po návratu z Prahy svojí 

účasti nelitují. Náročné zkoušky v 
úmorném vedru snad byly vyváženy 
neopakovatelnou atmosférou při 
hlavních vystoupeních před téměř 
zaplněnými tribunami jaké nemívá 
ani fotbalová extraliga často. 

Mimo nácviku na slet jsme 
se však opět účastnili soutěží 
všestrannosti v plavání, sportovní 
gymnastice, šplhu a lehké atletice. 
I přes citelný nedostatek času na 
přípravu jsme se však neztratili a 

s našimi soutěžícími reprezentanty 
jsme získali mnohdy nečekaně 
dobrá umístění, někteří i na 
stupních vítězů: Martin Mach (2),  
Machová Mirka (4), Machová 
Iva (4), Koubová Michala (6), 
Daňková Lucie (8), Postlová 
Denisa (11), Krátká Hana (13), 
Janda Matyáš (3). Na fotografiích 
jsou zachyceni účastníci župních 
přeborů v gymnastice a atletice. 
Po delší době jsme měli zástupce 
také v republikovém přeboru ČOS 
v Praze Martina Macha.

Volejbal
V uplynulé sezóně zastupovala 

Křemži v krajských a okresních 
soutěžích celkem čtyři družstva. 
Dvě ženská a dvě mužská. Krásně 
se to píše,  ženy byly opět naší 
ozdobou. V okresním přeboru 
obsadily třetí místo a ze skupiny 
krajského přeboru II. postoupily z 
prvního místa do finále. Ve vyšší 
soutěži si však nezahrají především 
kvůli malé členské základně. Při té 
je obtížné zajistit pro každý zápas 
dostatečný počet hráček. Navíc 
také finanční zajištění soutěže 
je významně náročnější. Je to 
škoda, taková soutěž se v Křemži 
jistě dlouho nehrála. Snad se to 
povede za rok znovu. Mužská 
družstva na tom byla po skončení 
soutěží podobně. Také jim patřila 
čelní místa na žebříčku, bohužel 

však pouze při pohledu 
odzadu.

Pravidelné soutěže jsou 
doplněny jednodenními 
turnaji, které pořádáme. 
Největším je červencový 
turnaj v době veletrhu 
(účastnilo se 13 družstev), 
za zmínku stojí také 
dubnový turnaj s účastí 
družstva z německého 
Uehlfeldu.

Ubytovna „Němcalka“
V polovině července vydal 

stavební úřad v Křemži stavební 
povolení k rekonstrukci ubytovny. 
Cílem rekonstrukce je vybudovat v 
přízemí budovy nový cvičební sál, 
nové šatny a především kulturní 
sociální zázemí nejen pro sport, 
ale také pro ubytovnu. Oddělit 
by se měl provoz pro ubytovnu 
od provozu sportovního přízemí. 
V případě, že se podaří získat 
dostatek finančních prostředků, 
mohla by na jižní straně stávající 
ubytovny vyrůst také nová hala pro 
squash.

Investorem stavebních úprav 
bude prozatím pouze naše 
jednota. Obec přislíbila spoluúčast, 
dnes však zatím její priority leží z 
pochopitelných důvodů jinde. Mimo 
našich peněz získaných z prodeje 
rodinného domku se ucházíme a 
budeme ucházet o prostředky z 
různých grantů, například o grant 
Ministerstva školství, mládeže a 
tělovýchovy. Avšak za předpokladu, 
že již bude po posledních 
parlamentních volbách  fungovat.

Martin Janda
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6. 8. 
Světový den boje za zákaz 

jaderných zbraní
9. 8. 

Mezinárodní den domorodců
12. 8.

Mezinárodní den mládeže
13. 8.
Den leváků

23. 8.
Mezinárodní den pro připomenutí 

obchodu s otroky a jeho zrušení

VOLBY DO 
ZASTUPITELSTVA 

OBCE 20. – 21. října 
2006

Podávání kandidátních listin 
(§ 21 odst. 2 zák. č. 491/2001 
Sb.):

Obecní úřad Křemže - 
kandidátní listiny se podávají 
přímo tomuto úřadu do 15.8. 
2006 do 16.00 hodin.

Srpen

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA OBCÍ 20. – 21. ŘÍJNA 2006

Zveřejnění potřebného počtu podpisů na peticích pro nezávislé kandidáty a 
sdružení nezávislých kandidátů. 

    Obecní úřad Křemže jako registrační úřad pro volby do zastupitelstev obcí ve dnech 20. 
a 21. října 2006 

s t a n o v u j e

ve smyslu § 21 odst. 4 zákona č. 491/91 Sb. o volbách do zastupitelstvech obcí potřebné 
počty podpisů na peticích pro nezávislé kandidáty a sdružení nezávislých kandidátů pro:

Obec: Pro nezávislého kandidáta: Pro sdružení nezávislých 
   kandidátů:
Křemže 105 183

CESTOVNÍ 
DOKLADY 
– SDĚLENÍ 
OBČANŮM

Žádosti o vydání cestovního dokladu lze na Obecním úřadě ve Křemži 
vyřídit nejpozději  18. srpna 2006 do 12:00 hodin.

Od 1. září 2006 se budou žádosti o cestovní pasy se strojově čitelnými 
údaji a s nosičem biometrických údajů podávat pouze na Městském úřadu 
Český Krumlov, Kaplická 439. (Pouze pro občany, kteří mají trvalý pobyt 
ve správním území obce s rozšířenou působností Český Krumlov).

V období mezi 21. srpnem 2006 a 31. srpnem 2006 bude možno pouze 
požádat o vydání cestovního pasu bez strojově čitelných údajů s dobou 
platnosti 1 rok a za správní poplatek 600,- Kč na oddělení cestovních 
dokladů Městského úřadu Český Krumlov.
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SCHŮZKA ZÁSTUPCŮ SPORTOVNÍCH 
ODDÍLŮ

k rozdělení hodin v tělocvičně se bude konat ve čtvrtek, 
7. září 2006 v 18:15 hodin ve sborovně Základní školy 
ve Křemži.
Předem upozorňuji, že vzhledem k rekonstrukci školní 
kuchyně a s tím souvisejícími stavebními úpravami 
může být provoz v tělocvičně ve školním roce 2006/07 
omezen.

ÚŘAD PRÁCE V ČESKÉM KRUMLOVĚ
Odbor státní sociální podpory

Úřední dny ve Křemži:

28. srpna 2006
11. září 2006
25. září 2006
16. října 2006
30. října 2006

27. listopadu 2006
18. prosince 2006

ZÁLOHA NA VODNÉ
A STOČNÉ

se vybírá ve dnech středa až pátek:
středa   09. srpna  2006

od 12:30 do 17:00 h

čtvrtek  10. srpna  2006 od 12:30 do 16:00 h

pátek 11. srpna 2006 od 12:30 do 14:30 h
v přízemí Radnice ve Křemži, č. dveří 11.

ŽIVOTNÍ JUBILEA

 

NARODILI SE 
NOVÍ OBČÁNCI

Anežka KAPOUNOVÁ
Chmelná – 9. 6. 2006

Laura POKORNÁ
Křemže - 10. 6. 2006

Štěpán RYTÍŘ
Křemže – 18. 6. 2006

NAVŽDY JSME SE 
ROZLOUČILI

František LITVAN
Mříč – 75 let

Marie ŽÁKOVÁ
Křemže – 80 let

Jan ŠVEHLA
Chlum – 80 let

Anežka HRUBEŠOVÁ
Křemže – 88 let
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Nabízím možnost ostřihání 

Vašeho pejska v Křemži, 

a to vždy 1 den v měsíci 

po předchozí telefonické 

objednávce. 
Prosím případné zájemce, 
aby mě kontaktovali na níže 
uvedeném telefonu.
Mám letité zkušenosti a dobrý 
vztah k pejskům, které zvládám 
ne násilím a uvazováním, ale 
dobrým přístupem k nim. 

Telefon: 608 775 859

STŘÍHÁNÍ PSŮ
Svědomitě – důkladně, vždy 

1 den v měsíci po předchozí 

dohodě na níže uvedeném 

telefonu. Docházím domů.
Telefon: 608 775 859

PEDIKÚRA

s nízkým měsíčním nájmem nebo 

malý domek, zahradu, parcelu  

(Křemže, Holubov, Chlum, Mříč či 

jiná středisková obec).

Telefon: 608 775 859

Sháníme byt 1+1
až 2+k.k.

OBEC KŘEMŽE 
NABÍZÍ 

pronájem nebytových prostor
v 1. patře Domu služeb.
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15. ročník Křemežského 
veletrhu je již za námi. Na to 
špatné se rychle zapomíná a 
hezké vzpomínky zůstávají. 
Školní zahrady se jako každý rok 
proměnily ve veletržní areál. Po 
poněkud váhavém středečním 
nájezdu vystavovatelů, kdy 
své expozice připravovala 
pouze malá část vystavovatelů, 
jsme očekávali silný nápor 
ve čtvrtek ráno. Naštěstí díky 
ukázněnosti vystavovatelů a 
snad i zkušenosti organizátorů, 
byl ranní nájezd slušně časově 
rozložen a bezvadně zvládnut 
do slavnostního zahájení. Svoji 
nezanedbatelnou roli sehrála 
i asistence Policie ČR, jejíž 
přítomnost uklidnila některé 
rozhořčené vystavovatele.

Letos bylo slyšet chválu na 
slavnostní zahájení a výběr kapel. 
Doprovodný kulturní program 
se též vydařil, zvláště pak 
odhalení pamětní desky spojené 
s prohlídkou elektrárny pana Ing. 
Bedřicha Čížka. K vidění bylo 
několik novinek ve stavebních 
technologiích, premiéru měl i nový 
automobil automobilky Škoda 
Roomster a prezentovalo se i 
několik nových vystavovatelů. 

Podařilo se nám snad 
i prostorové uspořádání 
vystavovatelů, kde jsme  oddělili 
vystavovatele od prodejců 
všeho možného. My, kteří jsme 
umisťování vystavovatelů měli 
na starosti, máme vždy určité 
problémy, abychom zjistili, co 
jednotliví vystavovatelé budou  
skutečně prodávat. Bezesporu 

největší úspěch zaznamenal jako 
již tradičně závěrečný ohňostroj 
v provedení pánů Honce a 
Štěpánka z Českého Krumlova.

Vraťme se však k bilancování. 
I když ani letos nepadl žádný 
veletržní rekord, konstatuji, že 15. 
ročníku KV:

- se zúčastnilo 204 
vystavovatelů, řemeslníků,  
občerstvovačů a prodejců z 206   
přihlášených

- bylo prodáno 8757 
vstupenek pro dospělé, 1359 
dětských, 779 permanentek 
pro dospělé a 153 dětských. 
Krom toho bylo vydáno cca 300 
čestných vstupenek (čestní hosté, 
sponzoři, soutěže apod.)

- ve čtvrtek  navštívilo KV 
2077, v pátek 3121, v sobotu 
4802 a v neděli 3736, což 
je celkem 13736 platících 
návštěvníků. Připočteme-li 
k těmto návštěvníkům čestné 
hosty, účinkující, účastníky 
sportovních turnajů a doprovody 
vystavovatelů coby návštěvníky, 
můžeme s klidem říci, že letošní 
veletrh shlédlo cca 16 tisíc 
návštěvníků.

- na vstupném bylo vybráno 
538 tis. Kč, na parkovištích 7540 tis. 
Kč (pouze parkoviště na náměstí) 
–  příjem z ostatních parkovišť byl 
příjmem do pokladny fotbalového 
oddílu TJ Sokol Křemže, který 
zajistil jejich obsluhu. Pronájem 
od vystavovatelů činil 950 tis. 
Kč. Na druhé straně například 
náklady na kapely činily 245 tis. 
Kč. Ostatní výdajové položky 
nejsou dosud uzavřené. 

- A co bylo hitem letošního 
veletrhu? Je to s podivem, ale 
i přes tropická vedra se nejvíce 
prodávaly kožichy a kamna (tato 
informace je opravdu ověřena od 
vystavovatelů). Nestěžují si ani 
prodejci automobilů.

Co dodat závěrem? Zhodno-
cení si musí udělat každý 
návštěvník 15. Křemežského 
veletrhu sám. My ho hodnotíme 
kladně, byť účast jak vystavovatelů 
tak i návštěvníků byla nižší, ale 
mohou za to, nejen podle mého 
názoru, především tropická 
vedra, která nás sužovala již před 
veletrhem a ještě celý týden poté. 
Závěrem  bych chtěl poděkovat 
přípravnému i realizačnímu týmu 
pracovníků obce, brigádníkům a 
zejména vám všem, ukázněným 
návštěvníkům i vystavovatelům. 
Poděkování patří též příslušníkům 
Policie ČR, kteří dbali na pořádek, 
díky nimž nedošlo k vážnějším 
problémům, našim sponzorům, 
ordinaci MUDr. Koudelky, který 
zajišťoval lékařskou pohotovost, 
a všem mediálním partnerům.

Za pořadatele se těším na 
shledanou  s vámi na 16. ročníku 
Křemežského veletrhu ve dnech 
19. – 22.7. 2007.

 - Mgr. Jan Boršovský, 
tajemník OÚ –

OHLÉDNUTÍ ZA KŘEMEŽSKÝM VELETRHEM
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I v době konání patnáctého  
- jubilejního veletrhu – využili 
výstavní areál k prezentaci své 
bohaté činnosti badmintonisti 
místní TJ Sokol. Nejenže opět 
předvedli ve výstavní vitríně na 
ochozu školy některé z mnoha 
cen vybojovaných za dlouhá 
léta své činnosti. Byli i v řadách 
pořadatelů, vystavovatelů i 
návštěvníků.

  Hlavním působištěm 
badmintonistů byly jejich „domácí“ 
kurty v tělocvičně ZŠ, kde po 
větší část veletrhu mohli zájemci 
sehrát badmintonová utkání – ať 
už s některým z badmintonistů, 
či mezi sebou. Mohli se také u 
zkušeného trenéra pana Podpěry 
přiučit lecčemu z badmintonové 
abecedy.

Tou nejvýznamnější akcí v době 
veletrhu byl pro badmintonisty 
jubilejní – patnáctý – ročník 
turnaje „O veletržní pohár“. 
Turnaj si v průběhu dosavadních 
ročníků mezi badmintonisty získal 
velkou oblibu. Řada domácích 
hráčů při něm využívá možnost 
změřit si síly s hráči mnohem 
zkušenějšími, ověnčenými řadou 
mistrovských titulů. V posledních 
letech se pravidelně zúčastňují 
i hráči z ciziny – z Rakouska či 
Dánska. I oni vítají příležitost 
zahrát si mimo soutěžní období 
na kvalitním turnaji.

Letošní turnaj byl ve znamení 
nejkvalitnějšího startovního pole 
a již po prezentaci soutěžících 

VELETRŽNÍ ŠACHOVÝ
TURNAJ – VÝSLEDKY:

1. Richtr Zdeněk
České Budějovice

2. Škorpík Martin
Jevíčko

3. Karlíček Pavel
Český Krumlov

bylo jasné, že bude mít i 
nejvyšší výkonnostní úroveň 
ze všech dosavadních ročníků. 
Pro pořadatele bylo potěšující, 
že jako první mohli přivítat na 
turnaji po přestávce naplněné 
mateřskými povinnostmi zdejší 
rodačku M. Koudelkovou, která 
má nyní i jméno svého manžela 
– Mouritsen. Zárukou kvalitního 
badmintonu byl i její manžel, 
dánský trenér Peter Mouritsen, 
kvalitní badminton již tradičně 
hrají zástupci Českého Krumlova 
– tentokrát Pavel Florián a Radek 
Votava (oba hráči prvoligového 
týmu), s výkonností pozadu 
nezůstávají ani domácí v čele 
s několikanásobným  mistrem 
republiky Michalem Koudelkou.

  Z přihlášených jednotlivců 
se partneři pro čtyřhru losují. Los 
ukázal, že manželé Mouritsenovi 
k sobě skutečně patří nejen 
v životě, ale i na kurtu a poslal je 
do turnaje spolu. Stejně tak k sobě 
patřili oba zástupci Českého 
Krumlova – i oni byli vylosováni 
do jedné dvojice.To byly tak silné 
páry, že bylo předem jasné, kdo se 
utká o prvenství. Ostatní dvojice 
– i když bezesporu velmi kvalitní - 
měly šanci bojovat „pouze“ o třetí 
místo.

  Předpokládané finále 
v odpoledních hodinách se hrálo 
po řadě zápasů vyčerpávajících 
nejen dlouhými výměnami a 
kvalitní hrou, ale také velkým 
vedrem. Přesto obě dvojice 
- Mouritsenovi a Votava 
s Floriánem - předvedly skvělý 
badminton. Jednoznačně na kurtu 
dominoval Peter Mouritsen, který 
když hrál „naplno“, předváděl 
na kurtu badmintonové lahůdky 
v Křemži dosud nevídané, za 
které si vysloužil často potlesk  
přihlížejících, kterých se na finále 
sešlo úctyhodné množství. O 
vítězství Mouritsenových nebylo 
od začátku finále pochyb a pro 
domácí je potěšující, že oba 

poháry tentokrát zůstaly doma.
  Skvělé třetí místo patří 

Michalu Koudelkovi, který se 
v průběhu turnaje rychle sehrál 
se svým rakouským partnerem 
R. Senkem z Gmündu a dovedl 
ho k dosud nejlepšímu umístění, 
kterého při svých několika 
účastích na turnaji dosáhl. Čtvrtá 
příčka patří domácí zkušené 
dvojici M. Šebesta, Martin 
Koudelka, které často los svede 
do společné dvojice a navíc spolu 
často trénují. Méně sehraní byli 
další domácí hráči P. Pirtyák a J. 
Holeček sen., a tak na ně zbylo 
páté místo. Šestou příčku uhájila 
těsně veteránská dvojice I. Černý 
a V. Koudelka (ČK , Křemže) 
v souboji s dalšími veterány 
Z. Podpěrou a K. Frühaufem 
(Křemže, Strakonice).

   Předvedené výkony jsou 
pozvánkou pro diváky pro příští 
turnaj, přijďte se podívat příští 
rok o veletrhu, uvidíte kvalitní 
sport. Všichni zúčastnění slíbili 
opět účast, vždyť turnaj je pro ně 
příjemným zahráním v příjemném 
prostředí a slušné věcné ceny a 
krásné poháry jsou příjemnou 
tečkou za celodenní námahou. 
A jistě to bude trochu jiný turnaj, 
protože los pošle do soutěže 
úplně jiné dvojice. O to bude 
zajímavější. Přijďte za rok, těšíme 
se na Vás.

                                            
              Badmintonisti Sokola 

Křemže
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OBEC KŘEMŽE NABÍZÍ PRONÁJEM BYTU

V SOKOLSKÉ ULICI V DOMĚ čp. 271 – BYT 1 + KK – 2. kategorie

Výběr z řad uchazečů bude proveden obálkovou metodou, tzn. že zájemce o byt napíše 
na lístek se svým jménem částku, kterou je ochoten měsíčně platit jako nájemné. Tuto 
potvrdí svým podpisem a s adresou vloží do obálky.

Zalepenou obálku označenou „BYT čp. 271 – VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ – NEOTVÍRAT! předejte nejpozději 
do 30. 9. 2006 na Obecní úřad Křemže (pí Schusterová). 
Minimální požadované nájemné za byt v domě čp. 271 1 + KK – 2. kategorie je 440,- Kč (bez provozních 
nákladů).
Nájemné se platí za tři kalendářní měsíce předem.
Nájemní smlouva bude uzavřena na dobu určitou (na jeden rok) s možností prodloužení - dle plnění 
podmínek nájemní smlouvy. Podrobnější informace na telefonu č. 380741205 nebo 380741126.
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VELTRH JE ÚSPĚŠNĚ ZA NÁMI ...

VÍCE FOTEK NELEZNETE V BAREVNÉ PŘÍLOZE



JAKÝ VELETRH SKUTEČNĚ BYL POSUĎTE SAMI…
TAKTO ZAČALY PŘÍPRAVY

ZAHÁJENÍ BYLO POJATO LETOS V JINÉM DUCHU

A JE ZAHÁJENO



JAKÝ VELETRH SKUTEČNĚ BYL POSUĎTE SAMI…

PRÝ, ŽE PŘIŠLO MÁLO LIDÍ, TOMU NEVĚŘTE

HORKO BYLO TENTOKRÁT VELIKÉ, MUSELO SE HODNĚ PÍT 

NĚCO MÁLO Z EXPOZIC A POKLADEN



JAKÝ VELETRH SKUTEČNĚ BYL POSUĎTE SAMI…

VEČER KŘEMŽE TAKÉ ŽILA

I NA LETOŠNÍM ROČNÍKU VYSTOUPILO MNOHO KVALITNÍCH KAPEL, PRO MLADÉ 
I PAMĚTNÍKY BYLA V PÁTEK DISKOTÉKA



JAKÝ VELETRH SKUTEČNĚ BYL POSUĎTE SAMI…
TAKTO VELETRH VYPADAL Z PTAČÍ PERSPEKTIVY

OHŇOSTROJEM VELETRH 
KONČÍ

I DOPROVODNÁ AKCE V ELEKTRÁRNĚ PANA ING. BEDŘICHA ČÍŽKA SE VYDAŘILA



strana 17KŘEMEŽSKO



strana 18 KŘEMEŽSKO



strana 19KŘEMEŽSKO



strana 20 KŘEMEŽSKO


